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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a magyar sertéssel?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A hazai sertéságazat egy gyakran visszatérő válsághelyzettel sújtott övezet. Nyilván a kormány is
folyamatosan kapja  a  sertéstartók  és  feldolgozók jogos panaszait.  A lépések mégis  csak erősen
fékezett habzásúnak tekinthetőek.

Mindezek  alapján  kérdezem  tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  számításaik  szerint  a  Fülöp-
szigetekkel  történt  megállapodás  hozhat  jelentős  javulást?  Amennyiben igen,  az  már idén
érezhető lesz az ágazat szereplői számára? Mekkora export növekményt hozhat magával a
megállapodás?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. 05. 04.

Tisztelettel,

Magyar Zoltán

országgyűlési képviselő


